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Åpning 
President Rune Sørlie ønsket representanter og gjester velkommen til Norges Skytterforbunds 54. 
ordinære Forbundsting. 
 
 

Sak 1: Godkjenning av stemmeberettigede representanter 
 Arild Groven redegjorde for reglene om kjønnsfordeling blant representantene, og 

NIFs tolkning av disse. De kretser som hadde søkt NIF om dispensasjon fra reglene, 
hadde fått avslag.  

 
 Med bakgrunn i dette måtte tre kretser, som bare stilte med menn, trekke noen av sine 

representanter. Etter at disse representantene var strøket, gjensto 87 stemmeberettigede 
representanter av 104 mulige. Det var deltakelse fra 19 av 20 kretser. 

 
 Vedtak: 
 Den justerte listen over representanter ble enstemmig godkjent. 
 Generalsekretær Arild Groven ble gitt talerett. 

 
Sak 2: A) Godkjenning av saklisten 
 Forbundstingets forslag til saksliste ble lagt frem. 
 
 Som tellekorps ble følgende valgt: Helge Olden, Herman Rummelhoff, Anne Grethe 

Rendalsvik. 
 
 A.1. Forslag fra Oslo 
 Oslo skytterkrets hadde sendt inn tingforslag etter at forslagsfristen var gått ut, og la 

fram forslag om at disse forslagene allikevel skulle behandles av Tinget. 
 

 Vedtak: 
42 stemte mot, og Oslos forslag ble dermed ikke tatt opp til behandling. 

 
 A.2 Lovsakene i saklista 

Akershus Skytterkrets fremmet forslag om at lovsakene i sakslisten ikke var korrekt 
lagt fram og at de derfor måtte strykes. 

 
 Følgende representanter hadde ordet: 

Jan E. Brække, Akershus 
Øystein Nirisen, Telemark 
Gaute Flesland, lovkomiteen 
Holger Vilter, Nordland 
Per B. Moen, Akershus 
Bjørn Jakobsen, Styret 
Olav Lund, lovkomiteen 

 
 Vedtak: 

Spørsmålet om lovsakene skulle tas ut av saklista ble tatt opp til avstemning sak for 
sak: 

 Sak 8.12: 24 stemte for Akershus’ forslag, 59 for å beholde saklista uendra 
Sak 8.13: 19 stemte for Akershus’ forslag, 63 for å beholde saklista uendra 

 Sak 8.14: 22 stemte for Akershus’ forslag, 60 for å beholde saklista uendra 
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 A.3. Troms’ forslag til fellesreglementet 

Troms Skytterkrets fremmet forslag om at Troms’ forslag til endringer i 
fellesreglementet, skulle behandles før Styrets forslag 
 

 Følgende representanter hadde ordet: 
Eirik Jensen, Troms 
Per Bjørnar Moen, Akershus 

 
 Vedtak: 

23 stemte for å endre rekkefølgen på sakene. Sakslisten endres dermed ikke. 
 
 Vedtak: 

Forbundsstyrets forslag til sakliste ble deretter enstemmig vedtatt. 

 
 B) Godkjenning av forretningsorden 
 

 Forslag fra Forbundsstyret: 
1. Tinget ledes av den valgte dirigent, og protokollen føres av valgte referent. 
2. Representanter kan gis ordet 3 ganger i samme sak. Med unntak for 

innledningsforedraget, og for de representanter hvis forslag står i sakslisten, settes 
taletiden til 5 min. første gang og 3 min. andre og tredje gang.  
Representanter som forlanger ordet til forretningsorden  
har 1. min taletid. Dirigenten kan foreslå avkortning av taletiden og strek for de 
inntegnede talere. 

3. Forslag leveres skriftlig til dirigenten og undertegnes med organisasjonens og 
representantens navn. 

4. Vedtak og valg gjøres med vanlig flertall av de avgitte stemmer, med de unntak 
NIFs lov fastsetter. 
Disse møter uten stemmerett:  
- Lederne i de faste utvalg 
- Kontrollkomiteens medlemmer 
- Valgkomiteens medlemmer 
- NSFs generalsekretær 
- NSFs revisor 
 

5. Representanter som ønsker ordet i noen sak til innlegg eller replikk, benytter 
talerstolen med mikrofon. 

 
 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag til forretningsorden ble enstemmig vedtatt. 
 
Sak 3: Velge dirigent for tinget utenfor Forbundsstyret 
 
 Forslag fra Forbundsstyret: 
 Forbundsstyret foreslo Inge Hoff som dirigent. 
 
 Vedtak: 
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 Forbundsstyrets forslag til dirigent ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 4: Velge referent og 2 representanter til å undertegne 

protokollen 
 
 Forslag fra Forbundsstyret: 

Referent: Dag Olav Rønning 
To representanter til å undertegne protokollen: Olga Fossen, Helge Løtuft. 

 
 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 5: Behandle forbundsstyrets beretning for 2006 og 2007 
 Herunder: Utdeling av hedersbevisninger og kongepokaler 
 
 Rune Sørlie innledet. 
 
 Beretning 2006: 

Beretningen inngikk i Årboka 2006, som var utsendt i juni 2007. 
 
Disse representantene hadde ordet: 
Jan E. Brække, Akershus 
Rune Sørlie, Styret 
Per B. Moen, Akershus 
Bergsvein Bårdstu, Akershus 
 

 Beretning 2007: 
 Beretningen inngikk i Årboka 2007, som ble sendt ut sammen med sakspapirene til 

Tinget. Disse representantene hadde ordet: 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
Rune Sørlie, Styret 
Petter Koren, Styret 
Jan E. Brække, Akershus 
Øystein Nirisen, Telemark 
Arild Groven, gen.sekr. 
Morten Aakre, Styret 
Tom Lauritzen, Styret 
Harald Fossen, Østfold 
Bjørn Jakobsen, Styret 
Berit Breirem, Oslo 
Eigil Hovind, Buskerud 
Anne Marit Nordløkken, Nord-Trøndelag 

 
Vedtak: 

 De framlagte beretninger for 2006 og 2007 ble enstemmig godkjent med de 
tilføyelser/endringer som framkom. 

 
************* 
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 Utdeling av hederstegn 
 Ordenskansler Gaute Flesland delte ut: 

Hederstegn i sølv til Eigil Hovind, Harald Nilsen og Helge Stubberud. 
 
Alle tre hederstegnmottakerne har gjort en langvarig og stor innsats for skyttersporten. 

 
************* 

 
 Utdeling av Kongepokalen 
 Kongepokalen for 2007 ble delt ut til: 

- Tore Brovold for seier i NM skeet med 148 duer 
- Monica Bakken for seier i 10m luftrifle, 60 skudd liggende, SH2 med 700,6 poeng 

 
* * * * * * 

 
Geir Kvillum hilste Skyttertinget fra Norges Idrettsforbund og olympiske og 
paralympiske komité. 

 
Sak 6: Behandle forbundsstyrets reviderte regnskap for 2006 og 

2007  
   
 Regnskapene var lagt fram i Årboka for 2006 og 2007.  
  
 Øyvind Hjemgård fra Nordaudit Revisjon la fram revisjonsrapportene for de to årene, 

og komitéleder Holger Vilter la fram kontrollkomiteens rapporter.  
 
 Generalsekretær Arild Groven og styremedlem Petter Koren redegjorde for 

hovedpostene i regnskapene og årsresultatene. 
 
 Følgende representanter hadde ordet: 
 Stein Willersrud, Glåmdal 

Rune Sørlie, Styret 
Bjørn Jakobsen, Styret 
Edmund Nicolaisen, Styret 
Øystein Nirisen, Kontrollkomiteen/Telemark 
Knut Trulsrud, Akershus 
Jan E. Brække, Akershus 
Arild Groven, gen.sekr. 
Eirik Jensen, Troms 
Tove Jacobsen, Oslo 
Petter Koren, Styret 
 

 Vedtak: 
 De fremlagte regnskaper for 2006 og 2007 ble enstemmig godkjent. 
 

* * * * * * 
 Eirik Jensen, Troms ba om ordet til forretningsorden. Han stilte spørsmål om 

Kontrollkomiteens rapport med kritikk av Styrets regnskapsrutiner. President Rune 
Sørlie svarte og bekreftet at ny mal for regnskapsføring skal tas i bruk av alle komiteer. 
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Sak 7: Fordeling av tildelte kongepokaler 
 
 Forslag fra Forbundsstyret 
 Under forutsetning av at forbundet for 2009 og 2010 får 2 Kongepokaler, settes disse 

opp med en stk. i øvelsene for kvinner og en stk. i øvelsene for menn, i samsvar med 
direktiver fra Norges Idrettsforbund. Pokalene skal tildeles for beste prestasjon under 
Norgesmesterskap, hele forbundet vurdert under ett. Forbundsstyret utpeker vinnerne i 
henhold til vedtatte retningslinjer. 

 
 Følgende representanter hadde ordet: 

Berit Breirem, Oslo 
Rune Sørlie, Styret 

   

 Vedtak: 
 Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 8: Behandle innkomne forslag 
 

Sak 8.1: Endring av fellesreglementet 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 
 
Forslag: 1. Forbundstinget vedtar de foreslåtte endringer i Fellesreglementet med 

hensyn til hva som skal tingbehandles og det som skal være opp til forbundsstyret å 

bestemme. 
2. De foreslåtte endringer av enkelte punkter i Fellesreglementet godkjennes.  

 
Begrunnelse: Forbundsstyret mener det er fornuftig å foreta enkelte endringer med 
hensyn til hvilke bestemmelser som skal vedtas av Forbundstinget og hvilke som skal 
ligge til Forbundsstyret å bestemme. Noen bestemmelser som tidligere var tillagt 
Forbundsstyret er nå foreslått tillagt tinget, mens andre bestemmelser som tidligere var 
tillagt Forbundstinget er nå foreslått lagt til styret.    
Forbundstinget er organisasjonens høyeste myndighet og det er derfor forbundsstyrets 
oppfatning at tinget skal vedta de store og prinsipielle saker, samtidig som 
Forbundsstyret må ha myndighet til å foreta nødvendige endringer i de mindre 
prinsipielle bestemmelsene i reglementet i tingperioden.  
De bestemmelsene som styret ønsker lagt til Forbundstinget, er beskrevet i forslagets 
Del I, men alle bestemmelser som etter styrets mening bør ligge innenfor styrets 
mandat, er beskrevet i Del II. 
 
Lovkomiteens innstilling:  
1.) Forslaget er prinsipielt. Forbundsstyret skal ta stilling til arbeidsfordelingen 
mellom Forbundstinget og Forbundsstyret. 
Forslaget innebærer en overføring av makt og myndighet fra Forbundstinget til 
Forbundsstyret. 
Skulle forslaget tilfredstilt kravene i Fellesreglements pkt.1.1 skulle det vært redigert 
som fremlagt, med tekst som i gjeldende Fellesreglement, uten forslag til endringer 
av enkelte paragrafer. 
Forslaget kunne så vurderes mot gjeldende Fellesreglement, som er sendt ut med 
sakspapirene, og de formelle kravene ville vært tilnærmet tilfredsstilt. 
Behandles forlaget, må kun arbeidsfordelingen mellom Forbundsting og 
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Forbundsstyret vurderes, uavhengig av de inkorporerte forslag til endring av 
enkelte paragrafer. 
Lovkomiteen bemerker at pkt.1.5 burde etterfulgt pkt. 1.1.3 som pkt. 1.1.4 og pkt. 
2.4.3 etterfulgt pkt. 1.4.5 som pkt. 1.4.6, og pkt. 2.6.6 strøket. 
1.3.3 INSTRUKS FOR FAGKOMITEENS VIRKSOMHET er endret uten at det er 
markert og en rekke punkter er flyttet/omredigert uten markeringer. Etter ”Del II”, side 
13 står det: ”Vedtak fattet av forbundsstyret”. Forslag til ny tekst: ”Bestemmelser som 
kan endres av Forbundsstyret”. (Bestemmelsene er så langt vedtatt av 
Forbundstinget.) 
Lovkomiteen vurdering: Forslaget anbefales utsatt inntil paragrafer som er direkte 

relatert til forslaget kan behandles og eventuelt vedtas. (Jf. pkt. 1.5) 

 
2.) Forslaget må forstås som om de foreslåtte endringer skal vedtas ”en bloc”. Dette 
strider mot Fellesreglementets 1.1, jf. punktene 3,5 og 6 (Jf. side 1). 
Lovkomiteen bemerker at enkelte punkter i forslaget er endret, uten at de er skrevet i 
bold/kursiv skrift, jf. eksempelvis pkt. 1.5. Pkt. 2.5.1.4-5 og 2.6.3.6 er flyttet, og 
definisjoner, eksempel og tabellene I og II i premieringsreglene er utelatt uten 
begrunnelse eller markeringer. Pkt. 2.5.2.5 (tilsvarende 5.8.5 i gjeldende 
Fellesreglement) mangler. 
Forslagene fra Troms skytterkrets til endring av Fellesreglementet er vurdert av 
Forbundsstyret. Dem man er enig i er inkorporert i forslaget som forventes vedtatt ”en 
bloc”, før tingrepresentantene har hatt anledning til å diskutert forslagene enkeltvis. 
Fremgangsmåten er uakseptabel og udemokratisk, og ikke i samsvar med 
Fellesreglementet eller forbundets tradisjoner. 
Man kan hevde at forslagene fra Troms Skytterkrets skulle behandles enkeltvis (sak 
8.3 – sak 8.8) senere, men dersom noen av forslagene, i samsvar med Forbundsstyret 
forslag, da allerede er vedtatt ”en bloc” kan de nødvendigvis ikke endres på et senere 
tidspunkt under samme Forbundsting. 
Lovkomiteens vurdering: Forslagets del 2 anbefales avvist på formelt grunnlag 

under henvisning til Fellesreglementets pkt. 1.1. 
 
Tom Lauritzen innledet fra Styret. 
 
Astrid Landsverk fra Telemark la fram følgende forslag: 
”Forslaget fra Styret avvises på prinsipielt grunnlag, og utsettes til neste forbundsting.” 
 
Olav Lund og Gaute Flesland la fram lovkomiteens syn på styrets forslag. 
 
Avstemning: Telemarks forslag falt med 37 mot 45 stemmer. 
 
Debatten forsatte, og følgende representanter hadde ordet: 
Astrid Landsverk, Telemark 
Tom Lauritzen, Styret 
Eirik Jensen, Troms 
Jan E. Brække, Akershus 
Per Bjørnar Moen, Akershus 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
Gaute Flesland, lovkom. 
Stein Willersrud, Glåmdal 
Per Ivar Bruvik, Hordaland 
Bjørn Jakobsen, Styret 
Olav Lund, lovkom. 
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Haldor Hinna, Rogaland 
Øystein Nirisen, Telemark 
Harald Nilsen, Rogaland 
Knut Trulsrud, Akershus 
 
Det ble avholdt prøveavstemning om Tinget kunne godta at forslaget til nytt 
Fellesreglement ble tatt opp til avstemning i sin helhet. 21 stemte mot. 
 
Følgende representanter hadde deretter ordet: 
Bergsvein Bårdstu, Akershus 
Harald Nilsen, Rogaland 
Gaute Flesland, lovkom. 
Eirik Jensen, Troms 
Tore Bjønnes, Østfold 
Geir Kvillum, NIF 
 
Vedtak: 
Styrets forslag til nytt Fellesreglement ble tatt opp til avstemning i sin helhet.  
28 stemte mot, og styrets forslag ble dermed vedtatt. 

 
 
 Sak 8.2 Tilskudd til Barentskampene (tidl. Kalottkampene) 
 Forslagsstiller: Nordland, Troms og Finnmark Skytterkretser. 
 
 Forslag til vedtak: Norges Skytterforbund avsetter en fast post i sitt budsjett til 

Barents-kampene. Det årlige beløp settes til kr 17.000,- og fra og med 1.1.2009 
indeksreguleres beløpet, slik at det justeres i takt med prisendringene. Beløpet 
overføres Nord Norsk Sportsskytterkomité (underutvalg i Troms Skytterkrets) ca to 
måneder før kampene arrangeres.  

 
 Eksisterende ordning: Barentskampene er et internasjonalt samarbeid mellom de 

nordlige områder i Finland, Norge og Sverige (i noen idretter også Russland). Hvert 
land arrangerer kampene på omgang, og konkurransen er det eneste faste 
internasjonale stevnet skytterne i den nordlige regionen får i sitt nærområde. I skyting 
er det to grener, rifle og pistol, hver gren skyter tre øvelser. Norge har deltatt fast i 
barentskampene siden tidlig på 70-tallet (før det noe mer sporadisk). Siden 1976 har 
NSF gitt tilskudd til kampene. Sammen med tilskuddet fra NIF/Barentsutvalget har 
dette finansiert kampene.  

 I 2006 skulle Norge arrangere kampene. Dette året ble det ikke gitt tilskudd fra NSF og 
det skapte store problemer for arrangementet. I 2007 ble det igjen gitt tilskudd til 
kampene. 

 For å unngå å komme i tilsvarende situasjon som i 2006 ønsker skytterkretsene i Nord-
Norge å foreslå at tilskuddet skal være en fast post i NSFs budsjett. 

 
 Forutsetninger: Det rapporteres på vanlig måte til NIF Barentsutvalget. 
 
 Forbundsstyrets innstilling: Forbundsstyret er positive til arrangementet, men støtter 

ikke forslaget. Økonomisk støtte må vurderes av styret på selvstendig grunnlag det 
enkelte år, basert på søknad og budsjett/regnskap. Styret mener videre det blir feil hvis 
tinget skal øremerke midler på dette nivå. 
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 Følgende representanter hadde ordet: 
Eirik Jensen, Troms 
Rune Sørlie, Styret 

 
 Vedtak: 

6 stemte for Troms’ forslag, og forslaget falt dermed. 
 

Sak 8.3 Opprykk i ungdomsklasser 
Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 

 
Sak 8.4 Klasseføring 

 Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 
 
 Sak 8.5 Veteranklasser i NM 
 Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 
 

Sak 8.6 Klassedefinisjoner i NM 
 Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 
 

Sak 8.7: Jury i NM  
 Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 
 

Sak 8.8 Appelljury i NM  
 Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 
 
 Sakene 8.3-8.8 ble ikke behandlet, siden nytt Fellesreglementet i sin helhet ble vedtatt i 

sak 8.1. 
 
 

8.9: Skytternytt 
Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 

 
Forslag til vedtak: Forbundsstyret, ansvarlig redaktør og redaktør pålegges å 
iverksette tiltak slik at meldingsbladet "Skytternytt" ikke går med underskudd. Dette 
må gjelde allerede fra og med regnskapsåret 2008. 

 
Bakgrunn og begrunnelse: De siste sju årene (fra 2000) har det vært underskudd i 
regnskapet for Skytternytt hvert år. Underskuddene fordeler seg slik: 
 
 

År
Inntekter Utgifter Underskudd

2000 460 160 567 106 -106 946

2001 429 744 648 977 -219 233

2002 510 715 559 897 -49 182

2003 527 057 571 066 -44 009

2004 479 318 538 782 -59 464

2005 487 490 552 572 -65 082

2006 447 340 546 735 -99 395

 
 Til sammen beløper underskuddene for denne perioden seg til kr 643.311,-.  
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I 11-årsperioden fra 1989 til 1999 var det tre år med underskudd, men gjennomsnittet 
for disse årene viser likevel et overskudd på drøyt kr 20.000,- pr år. 

Det tyder derfor på at det har skjedd noe ugunstig med driften av bladet i de siste 
årene. Det er ingen grunn til at bladet skal gå med underskudd, spesielt ikke nå når alle 
medlemmene i NSF mottar bladet. 

 
 Følgende representanter hadde ordet: 

Eirik Jensen, Troms 
 Petter Koren, Styret 
 
 Etter Styrets avklaring av forholdene rundt Skytternytts økonomi, ble saken ikke tatt 

opp til videre behandling. 
 
 

8.10: Klasseføring. 
 Forslagstiller: Troms Skytterkrets 

 
 Forslaget ble ikke behandlet siden nytt Fellesreglementet i sin helhet ble vedtatt i sak 

8.1.  
 
 

8.11 Dårligste hånd i feltpistol 
Forslagsstiller: Troms Skytterkrets 

 
Begrunnelse: Troms skytterkrets ønsker å fremme et forslag til Forbundstinget hvor 
tinget oppfordrer Forbundstyret til å vurdere avgjørelsen om å fjerne øvelsen ”dårligste 
hånd” i feltpistol på nytt. 

 
Etter innstilling fra Fagkomité pistol har Forbundsstyret vedtatt å fjerne 
øvelsen/skytestillingen ”dårligste hånd” i feltreglementet fra 1.1.2007. 
Begrunnelsen er at øvelsen er en fare for sikkerheten på feltstevnene.  

 
Feltskyting med pistol er svært populært og utbredt i NSF sine klubber. Etter vår 
mening er grunnen til at denne skytegrenen er blitt så populær er dens særegenhet og at 
den er ulik baneskytingen. Utøverne har store muligheter for variasjon ved å benytte 
ulike våpentyper. Utøvernes taktiske vurderinger settes på prøve i feltskyting og de må 
kjenne både egne og våpenets/ammunisjonens begrensninger. 

 
Sikkerhet er viktig i all type skyting. Det er ikke dokumentert at øvelsen ”dårligste 
hånd” innebærer større fare enn øvrige stillinger. Vår og andres erfaring er at det ikke 
skjer flere sikkerhetsbrudd ved øvelsen "dårligste hånd" enn ved andre øvelser i felt. 
Det er etter vår mening andre endringer som kan foretas for å innskjerpe sikkerheten 
ved feltskyting.  
Vårt ønske er å beholde feltskytingens særegenhet. Øvelsen ”dårligste hånd” bidrar til 
denne særegenheten., og etter en nesten 60 år lang suksessrik feltskyttertradisjon i 
Norge bør vi ikke foreta denne type endringer. Våre undersøkelser viser også at det er 
et stort flertall for å beholde dårligste hånd i felt.   

 
Forslag til vedtak: Av disse grunner ber vi Forbundstinget om å sende saket til 
Forbundstyret for ny vurdering av avgjørelsen om å fjerne dårligste hånd. Øvelsen 
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"dårligste hånd" er viktig for å bevare særegenheten i feltpistol, og styret oppfordres til 
å gjeninnføre regelen slik den var før 1.1.2007. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Willy Klette, Akershus 
Harald Nilsen, Rogaland 
Eirik Jensen, Troms 
Bjørn Jakobsen, Styret 
 
Vedtak: 

 Troms’ forslag fikk 28 stemmer, og falt dermed. 
 
 

Sak 8.12: Tidspunktet for fremtidige ting  
Forslagsstiller: Forbundsstyret 
 
Forslag: Tidspunktet for fremtidige ting endres fra år med partall til år med ulike tall. 
 
Begrunnelse: Forbundsstyret er av den oppfatning at det i forhold til toppidretten vil 
være bedre å ha forbundstinget i år hvor det ikke er store mesterskap som Olympiske 
leker og Verdensmesterskap. Dette vil sikre at vi ikke får et politisk skifte i de samme 
årene som mesterskapene skal gjennomføres. Forslaget vil forhåpentligvis kunne gjøre 
at gjennomføringen av de viktigste idrettslige begivenhetene vil kunne gå smidigere. 
 
Forslaget er helt uformelt forelagt OLT som synes forslaget har noe for seg. 
 
Gjennomføring: Dersom forslaget blir vedtatt vil det være en fornuftig at de 
nærmeste tingene gjennomføres slik: 2010, 2013, 2015 og 2017. Dette innebærer at 
vedtaket ikke får innvirkning på den første tingperioden, men først får virkning fra 
2010. 
 
Lovkomiteeens vurdering: Forslaget kan vedtas med alminnelig flertall. 
Ser man på begrunnelsen, innebærer forslaget en midlertidig endring av NSFs lov, § 
8, første ledd. Forslaget skulle vært oppført på sakslisten og fremmet som et 
lovendringsforslag iht NSFs lov, § 17 og Fellesreglementets pkt.1.1. 
Lovkomiteen er prinsipielt enig i forslaget, men anbefaler det avvist på formelt 
grunnlag da det ikke er fremmet i samsvar med NSF lov § 17 og Fellesreglementets 
pkt. 1.1. 
 
Rune Sørlie redegjorde for Styrets forslag. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Per Bjørnar Moen, Akershus 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
Knut Trulsrud, Akershus 
Gaute Flesland, lovkomiteen 
Stein Willersrud, Glåmdal 
Willy Klette, Akershus 
 
Vedtak: 
Styrets forslag ble vedtatt mot 1 stemme. 
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Sak 8.13 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 
  
Forslag: Norges Skytterforbund avvikler domsutvalget og appellutvalget fra og med 
Forbundstinget i 2010. Forbundets lov endres tilsvarende.  
 
Begrunnelse: 
Juridiske forhold innen idretten er blitt svært komplekse og behandling av slike saker 
krever inngående juridisk kompetanse. For å ivareta rettsikkerheten og sikre lik 
behandling i analoge saker, bør alle anmeldelser etter styrets mening behandles av 
NIFs domsutvalg. 
 
Basis-lovnorm for særforbund, fotnote til § 13 pkt 10, litra d og e sier:  
Særforbund kan velge ikke å ha domsutvalg og appellutvalg. Alle straffesaker må i så 

fall oversendes NIFs domsutvalg for behandling. Sanksjoner i forhold til kamp- og 
konkurransereglement må i så fall avgjøres av styret i vedkommende særforbund. 
 
Det bemerkes at kun en sak er fremmet for forbundets domsutvalg de senere år. Denne 
saken som gjaldt underslag i en klubb, ble oversendt NIFs domsutvalg, nettopp med 
ovennevnte begrunnelse. 
 
Lovkomiteens uttalelse: Forslaget innebærer endring av NSFs Lov, § 11, pkt. 12 i) 
og j) og skulle vært oppført på sakslisten og fremmet som lovendringsforslag iht. 
NSFs lov, § 17 og Fellesreglementets pkt.1.1. 
Lovkomiteen er prinsipielt enig i forslaget, men må anbefale det avvist på formelt 
grunnlag da det ikke er fremmet i samsvar med NSF lov § 17 og Fellesreglementets 
pkt.1.1. 
 
Rune Sørlie redegjorde for Styrets forslag. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Jan E. Brække, Akershus 
 
Vedtak: 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 8.14: Endring av NSFs lov i tråd med NIFs lovnorm 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 
 
Opprinnelig forslag: Lov for Norges Skytterforbund vedtas. 
 
Lovkomiteens uttalelse: NSFs lov er i flg. forslagstiller revidert i samsvar med 
BASIS-LOVNORM FOR SÆRFORBUND (Vedtatt av Idrettstyret 28.11.2007.) 
Det som er endret i NIFs lov av 2008 i forhold til forrige utgave (2004) er § 7, 
Kjønnsfordeling, § 11 Representasjon på særforbundstinget, pkt. e, § 13 
Særforbundstingets oppgaver, de tre siste avsnitt, § 14 Stemmegivning på 
særforbundstinget, nest siste avsnitt, § 15, Ekstraordinært særforbundsting, siste 
avsnitt, siste setning, § 16 Særforbundets styre, pkt.3 og § 20 Komiteer og utvalg, 
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andre avsnitt (rettelse). 
 
Basis-lovnormen inneholder et minimum av hva særforbund må ha i sin lov. Ut over 
dette kan særforbundene legge til det de ønsker og som anses nødvendig for 
særforbundet, så lenge tilleggene ikke strider mot NIFs lov eller bestemmelser, eller 
mot lovnormen. 
 
I begrunnelsen sies det at Forbundsstyret ikke fremmer forslag til endringer i den nye 
loven, hvilket ikke er overensstemmende med forslagene i sakene 8.12 og 8.13. Jf. 
også § 13 h) og i). 
 
Ved gjennomlesning av forslaget finner man at ingen av endringene er markert i 
kursiv/bold skrift og at noen paragrafer er fjernet sammenliknet md gjeldende lov, 
eksempelvis §1 a) og b), § 2 b) og f) og § 3 a) siste ledd og b). 
 
Det kan kanskje være formålstjenlig å fjerne noen av disse paragrafene, men det kan 
ikke gjøres med et pennestrøk av Forbundsstyret. Forslagene må enkeltvis føres på 
sakslisten som forslag til lovendringer iht. NSFs lov, § 17 og Fellesreglementets pkt. 
1.1 for ordinært eller ekstraordinært Forbundsting. 

 
Dersom forslaget skal vedtas i forelagt utgave anbefaler Lovkomiteen Forbundstinget 
å pålegge det tiltredende Forbundsstyret å redigere inn de punkter som er fjernet. Så 
må Forbundsstyret i forkant av neste Forbundsting vurdere om punktene skal foreslås 
endret. 
 
Lovkomiteen bemerker at kapitlet Komiteer og utvalg forekommer to ganger, som § 
16.2 og § 20. 
 

******** 
På bakgrunn av Lovkomiteens innvendinger trakk Styret sitt opprinnelige forslag, og 
la fram et revidert forslag. 
 
Revidert forslag fra Styret: Forbundstinget gir det nye Forbundsstyret fullmakt til å 
endre det framlagte forslaget til ny Lov for Norges Skytterforbund, slik at de endringer 
som foreslås, kun blir direkte konsekvenser av NIFs nye basislovnorm for særforbund. 
Det vises i den forbindelse til høringsuttalelse fra Lovkomiteen til Styrets opprinnelige 
forslag. Den nye lovteksten skal sendes på høring til skytterkretsene og Lovkomiteen, 
før den fremmes Idrettsstyret for godkjenning. 
  
Det nye styret anbefales å forberede en ny gjennomgang av Loven, med det formål å 
fremme et forslag til endringer på Forbundstinget 2010.  
  
Begrunnelse: Lovkomiteen har kommet med innvendinger mot Forbundsstyrets 
opprinnelige forslag til lovrevisjon. Samtidig er det uheldig at de endringene som må 
gjøres i loven pga. NIFs nye basislovnorm, ikke blir foretatt før i 2010. Styrets endrede 
forslag vil ivareta begge disse hensyn. 
  
Konsekvensen av Forbundsstyret nye forslag er at en del foreldede lovbestemmelser 
ikke blir strøket/endret i denne omgang, og dette er grunnen til at det foreslås at det 
nye styret forbereder en lovrevisjon til Tinget 2010. 
 
Arild Groven redegjorde for saken. 
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Følgende representanter hadde ordet: 
Olav Lund, lovkomiteen 
 
Vedtak: 
Styrets reviderte forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 8.15: Breddemidler til elektroniske skiver 
Forslagsstiller: Forbundsstyret 
 
Forslag: Videreføring av ordning om bruk av breddemidler til elektroniske skiver 
 
Begrunnelse: Forbundstinget i 2004 vedtok at det skulle åpnes for å bruke 
breddmidler til kjøp av elektroniske skiver og til lerdueanlegg med virkning fra 2004. 
Styret er av den formening at denne ordningen bør videreføres f.o.m. 2009 og da i en 
ny 5-års periode slik at klubber i alle regioner på nytt får mulighet til å søke.  
 
Rune Sørlie redegjorde for Styrets forslag. 
 

 Følgende representanter hadde ordet: 
 Astrid Landsverk, Telemark 

Tove Jacobsen, Oslo 
Magnus Strømdal, Sør-Trøndelag 
Petter Koren, Styret 

 
 Koren presiserte at fordelingen mellom kretsene ville bli vurdert når ordningen 

videreføres. 
 

Vedtak: 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 9: Fastsette kontingent 
   
 Forbundsstyrets innstilling: 
 Det gjøres ingen endringer i forbundskontingenten. Forbundskontingenten er i dag på 

kr. 225,- pr medlem 
  
 Forslag fra Troms Skytterkrets: 

Medlemmer over 19 år skal betale kr 200,- i kontingent til NSF. Innkreving/inn 
betaling skjer på samme måte som tidligere.  

 
 Fordelingen foreslås slik: 

Kr. 100,-: 50/50-fordeling topp/bredde 
Kr. 25,-: Erstatning fro gammel medlemsavgift 
Kr. 75,-: Til medlemsblad 

 
 Sammenliknet med regnskapstallene for 2007 vil man fortsatt ha ca. kr 400.000,- til 

videre utvikling av Skytternytt. 
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 Rune Sørlie redegjorde for Styrets innstilling. Eirik Jensen redegjorde for Troms’ 
forslag 

 
Vedtak:  
Troms Skytterkrets’ forslag fikk 4 stemmer. Forbundskontingenten holdes dermed 
uendret. 

                     
Sak 10: Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett 
  
 Langtidsplan 2008-2010/2012 

Tom Lauritzen orienterte om langtidsplanen og visjonene til NSF i årene frem mot 
2012. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Per Bjørnar Moen, Akershus 
Bjørn Jakobsen, Styret 

 
Vedtak: 
Langtidsplanen for 2008 – 20010/12 ble enstemmig vedtatt.  

 
 Langtidsbudsjett 2008 – 2010/12 
 Generalsekretær Arild Groven orienterte om disposisjonene i langtidsbudsjettet. 
 
 Følgende representanter hadde ordet: 
 Knut Trulsrud, Akershus 

Øystein Nirisen, Telemark 
Harald Nilsen, Rogaland 
Bjørn Jakobsen, Styret 
Rune Sørlie, Styret 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
Gaute Flesland, lovkom. 
Oddvar H. Bakkejord, Nordland 
Per Bjørnar Moen, Akershus 
Arild Groven, gen.sekr. 

 
 Vedtak: 

Langtidsbudsjett 2008 – 2010/12 ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 11: Tilsette statsautorisert revisor og fastsette honorar 
 
 Forslag fra Forbundsstyret: 
 Revisjonsfirmaet Nordaudit engasjeres som revisor for Norges Skytterforbund i 

tingperioden 2008-2010. Forbundsstyret gis fullmakt til å fastsette honorar. 
 Rune Sørlie redegjorde for Styrets forslag.  
 
 Vedtak: 
 Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 12: Valg 
 
 Forslag fra valgkomiteen: 
 Valgkomiteen fremmet følgende forslag til sammensetning av styre, komiteer og 

utvalg: 
  
 Forbundsstyret 
 President: Jan Tore Berg-Knutsen 
 Visepresident: Lindy Merete Hansen 
 Styremedlem: Lucien Dedichen 
 Styremedlem: Randi Ellingsen 

Styremedlem:  
Varamedlem - for Lucien Dedichen: Astrid Landsverk 
Varamedlem - for Randi Ellingsen: Marit Solberg 
Varamedlem – for : Hilde Mari Olsen 
 
Fagkomite Lerdue 
Leder:  Morten Aakre 
Nestleder:  Gunnar Filtvedt 
Medlem:  Magne Gusland 
Medlem:  Lise Wold 
Varamedlem - for Magne Gusland: Jan Tore Haraldsen 
Varamedlem - for Lise Wold: Bjørn Erik Jensen 
 
Fagkomite Pistol 
Leder:  Terje Johansen 
Nestleder.  Bjørn Svingen 
Medlem.  Liv Bratsberg 
Medlem:  Ståle Waagbø 
Varamedlem - for Liv Bratsberg: Tor Amundsen 
Varamedlem – for Ståle Waagbø: Bjørg W. Kristiansen 
 
Fagkomite Rifle 
Leder:  Morten Landrø 
Nestleder:  Håvard Larsen 
Medlem:  Tore Reksterberg 
Medlem:  Mona Isene 
Varamedlem - for Tore Reksterberg: Knut Trulsrud 
Varamedlem - for Mona Isene: Sigurd Liland 
 
Fagkomite Viltmål 
Leder:  Øivind Selnes 
Nestleder:  Henning Utti 
Medlem:  Robert Holm 
Medlem:  Ellen Krogstad 
Varamedlem - for Robert Holm: Ola Stene 
Varamedlem - for Ellen Krogstad: Frode Finstad 
 
Komite Opplæring 
Leder:  Karl Gustav Antonsen 
Nestleder:  Anne Cecilie Brække 
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Medlem:  Arne Lidwin 
Medlem:  Ottar Nord 
Varamedlem - for Arne Lidwin: Grete Hatlestad 
Varamedlem - for Ottar Nord: Siri Landsem Lorentsen 

 
Domsutvalget 
Leder: Rolf Toven 
Medlem: Hans Martin  
Medlem: Odd Røst 
Varamedlem: Rune Broks 
Varamedlem: Johan Jansen 
 
Appellutvalget 
Leder: Petter Schaug-Pettersen 
Medlem: Målfrid Vannebo 
Medlem: Tor Heiestad 
Medlem: Grethe Martinsen 
Medlem: Signe Stangborli 
Varamedlem: Magnus Løvhaug 
Varamedlem: Paul Robert Kraft 
 
Lovkomiteen 
Leder: Andrew Walls 
Medlem: Helge Stubberud 
Medlem: Haldor Hinna 
Varamedlem: Jørn Rutlin 
Varamedlem: Ann Brit Ødegård 
 
Kontrollkomiteen 
Leder: Øystein Nirisen 
Medlem: Øysten Kristiansen 
Medlem: Oddleiv Humlestøl 
Varamedlem: Anne Grete Rendalsvik 
Varamedlem: Sanimir Handanagic 
 
Ordenskansler (ikke på valg): Gaute Flesland 
Varakansler (ikke på valg): Unni Nicolaysen 

 
 Valgkomiteens nestleder, Per Jacob Jacobsen, presenterte komitéens forslag. 
 
 Valget ble så gjennomført i henhold til NSFs lov § 11: 
 

a. Forbundets president og visepresident. 
President: 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Bjørn Jakobsen som president. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Jan E. Brække, Akershus 
Holger Vilter, Nordland 
Bergsvein Bårdstu, Akershus 
Oddvar H. Bakkejord, Nordland 
Stein Willersrud, Glåmdal 
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Avstemning: 
Bjørn Jakobsen: 44 stemmer 
Jan Tore Berg-Knutsen: 43 stemmer 
 
Bjørn Jakobsen ble dermed valgt som president. 

 
Visepresident: 
Jan E. Brække, Akershus, fremmet forslag om Jan Tore Berg-Knutsen 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Tom Lauritzen  
Marianne Ullvassveen, valgkomiteen trakk komiteens forslag på Lindy Hansen. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Kåre Nicolaysen 
Jan E. Brække 
Tore Bjønnes 
Stein Willersrud 
 
Avstemning: 
Jan Tore Berg-Knutsen: 51 stemmer 
Tom Lauritzen: 36 stemmer 
 
Jan Tore Berg-Knutsen ble dermed valgt som visepresident. 
 

b. 3 styremedlemmer til Forbundsstyret med personlige varamedlemmer. 
Styremedlemmer: 
Marianne Ullvassveen, valgkomiteen, fremmet forslag om Lindy Hansen. 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Petter Koren, Grete Nilsen og 
Andrew Walls. 
Harald Nilsen, Rogaland, fremmet forslag om Tom Lauritzen. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Per Bjørnar Moen, Akershus 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
Jan E. Brække, Akershus 
Harald Setsaas, Sør-Trøndelag 
Bjørn Jacobsen, Styret 
Per Ivar Bruvik, Hordaland 
Harald Fossen, Østfold 
Stein Willersrud, Glåmdal 
Halvor Hinna, Rogaland 
 
Avstemning, første runde: 
Petter Koren, 57 stemmer 
Lindy Hansen, 54 stemmer 
Lucien Dedichen, 42 stemmer 
Grete Nilsen, 39 stemmer 
Randi Ellingsen, 35 stemmer 
Tom Lauritzen, 21 stemmer 
Andrew Walls, 13 stemmer  
 
Petter Koren og Lindy Hansen ble dermed valgt som 2 av 3 styremedlemmer. 
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Avstemning, andre runde: 
Lucien Dedichen, 27 stemmer 
Grete Nilsen, 27 stemmer 
Randi Elingsen, 17 stemmer 
Tom Lauritzen, 16 stemmer 
Andrew Walls, 2 stemmer 
 
Det måtte dermed avholdes loddtrekning mellom Lucien Dedichen og Grete 
Nilsen, som Dedichen vant. 
 
Varamedlemmer: 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Reidar Foss Andersen og 
Andrew Walls. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Tove Jacobsen 
 
Avstemning: 
Hilde Mari Olsen, 80 stemmer 
Andrew Walls, 67 stemmer 
Marit Solberg, 47 stemmer 
Reidar Foss Andersen, 36 stemmer 
Astrid Landsverk, 34 stemmer 
 
Olsen, Walls og Solberg var dermed valgt som varamedlemmer. 

 
c. Ledere av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål, med personlige 

nestledere. 
FK Lerdue: 
Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Lerdue ble enstemmig valgt. 
 
FK Pistol, leder: 
Bjørn Jakobsen, Styret, fremmet forslag om Ove C. Svegård 
 
Avstemning: 
Ove C. Svegård, 63 stemmer  
Terje Johansen, 24 stemmer 
 
Ove C. Svegård var dermed valgt som leder i FK Pistol 
 
FK Pistol, nestleder: 
Bjørn Jakobsen, Styret, fremmet forslag om Helge Olden 
 
Avstemning: 
Helge Olden, 77 stemmer 
Bjørn Svingen, 10 stemmer 
 
Helge Olden var dermed valgt som nestleder i FK Pistol. 
 
FK Rifle: 
Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Rifle ble enstemmig valgt. 
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FK Viltmål: 
Valgkomiteens forslag til leder og nestleder i FK Viltmål ble enstemmig valgt. 

 
d. 2 medlemmer til hver av fagkomiteene for lerdue, pistol, rifle og viltmål med 

personlige varamedlemmer. 
FK Lerdue:  
Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer i ble enstemmig valgt. 
 
FK Pistol, medlemmer:  
Bjørn Jakobsen, Styret, fremmet forslag på Pål Kristiansen og Anne Grethe 
Rendalsvik. 
Liv Bratsberg trakk seg som kandidat. 
 
Avstemningsresultat: 
Anne Grethe Rendalsvik, 68 stemmer 
Pål Kristiansen, 63 stemmer 
Ståle Waagbø, 22 stemmer 
 
Anne Grethe Rendalsvik og Pål Kristiansen var dermed valgt som medlemmer i 
FK Pistol. 
 
FK Pistol, varamedlemmer:  
Bjørn Jakobsen, Styret, fremmet forslag på Svein Krakeli og Harald Setsaas. 
Per Jacob Jacobsen, valgkomiteen trakk forslaget på Bjørg W. Kristiansen og 
fremmet isteden forslag på Ståle Waagbø.  
 
Avstemningsresultat: 
Svein Krakeli, 54 stemmer 
Harald Setsaas, 53 stemmer 
Ståle Waagbø, 33 stemmer 
Tor Amundsen, 18 stemmer 
 
Svein Krakeli og Harald Setsaas var dermed valgt som varamedlemmer i FK 
Pistol. 
 
FK Rifle, medlemmer:  
Jan E. Brække, Akershus, fremmet forslag om Knut Trulsrud. 
Berit Breirem, Oslo, fremmet forslag om Herman Rummelhoff. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Harald Fossen, Østfold 
 
Avstemningsresultat: 
Mona Isene, 68 stemmer 
Tore Reksterberg, 41 stemmer 
Knut Trulsrud, 35 stemmer 
Herman Rummelhoff, 18 stemmer 
 
Mona Isene og Tore Reksterberg var dermed valgt som medlemmer i FK Rifle. 
 
FK Rifle, varamedlemmer: 
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Valgkomiteens forslag til varamedlemmer ble enstemmig valgt. 
 
FK Viltmål: 
Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig valgt. 
 

e. Leder av Komité opplæring, med personlig nestleder. 
Leder 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Mona Sølvi Gjertsen. 
Per Jacob Jacobsen, Valgkomiteen trakk Karl Gustav Antonsen som kandidat, og 
fremmet isteden forslag om Anne Cecilie Brække. 
 
Avstemning: 
Mona Sølvi Gjersten, 53 stemmer 
Anne Cecilie Brække, 22 stemmer 
 
Mona Sølvi Gjertsen var dermed valgt som komiteleder. 
 
Nestleder: 
Finn Christensen, fremmet forslag om Stig Jarle Hansen. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Bjørn Jakobsen 
Jan E. Brække 
Stein Willersrud 
 
Avstemning: 
Anne Cecilie Brække, 43 stemmer 
Stig Jarle Hansen, 26 stemmer 
 
Anne Cecilie Brække var dermed valgt som nestleder. 
 
2 medlemmer til Komité opplæring med personlige varamedlemmer. 
Medlemmer 
Finn Christensen, Rogaland, fremmet forslag om Stig Jarle Hansen og Ann Brit 
Ødegård. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Jan E. Brække 
 
Avstemning: 
Ottar Nord, 50 stemmer 
Stig Jarle Hansen, 48 stemmer 
Arne Lidwin, 36 stemmer 
Ann Brit Ødegård, 8 stemmer 
 
Ottar Nord og Stig Jarle Hansen var dermed valgt som komitemedlemmer 
 
Varamedlemmer: 
Valgkomiteens forslag til varamedlemmer  ble enstemmig valgt. 
 

f. Representant til NIF med vararepresentant. 
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 Tinget vedtok enstemmig at Forbundsstyret gis fullmakt til å peke ut representant 
og vararepresentant til NIF. 
 

g. Leder og 2 medlemmer til NSFs domsutvalg med 2 varamedlemmer. 
Valgkomiteens forslag til leder, medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig 
valgt. 
 

h. Leder og 4 medlemmer til NSFs appellutvalg med 2 varamedlemmer. 
Valgkomiteens forslag til leder, medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig 
valgt. 
 

i. Leder og 2 medlemmer til NSFs lovkomité med 2 varamedlemmer: 
Leder 
Berit Breirem, Oslo, fremmet forslag om Astrid Landsverk. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Kåre Nicolaysen, Oslo 
 
Avstemning: 
Andrew Walls, 45 stemmer 
Astrid Landsverk, 42 stemmer 
 
Andrew Walls var dermed valgt som komiteleder. 
 
Medlemmer og varamedlemmer 
Valgkomiteens forslag til medlemmer og varamedlemmer ble enstemmig valgt. 

 
j. Leder og 2 medlemmer til NSFs kontrollkomité med 2 varamedlemmer. 

Bergsvein Bårdstu foreslo Stein Willersrud som varamedlem istedenfor Anne 
Grethe Rendalsvik som var valgt inn i FK Pistol. 
 
Følgende representanter hadde ordet: 
Harald Setsaas, Sør-Trøndelag 
  
Avstemning: 
Valgkomiteens forslag til kontrollkomite, med Rendalsvik erstattet av Willersrud, 
ble enstemmig valgt. 

 
k. Leder, nestleder og 4 medlemmer til NSFs valgkomité med 4 varamedlemmer 

En komite bestående av kretsrepresentanter hadde lagt fram forslag om følgende 
valgkomite: 
Leder: Einar Tønnesen 
Nestleder: Lars Hereid 
Medlem lerdue: Øyvind Syvertsen 
Medlem pistol: Andrew Walls 
Medlem rifle: Tove Jacobsen 
Medlem viltmål: Ola Stene 
Varamedlem lerdue: Roy Zakariassen 
Varamedlem pistol: Arne Lidwin 
Varamedlem rifle: Mette Lofthus 
Varamedlem viltmål: Tor Fleime 
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Følgende representanter hadde ordet: 
Øystein Nirisen, Telemark 
Rune Sørlie, Styret 
Berit Breirem, Oslo 
Harald Setsaas, Sør-Trøndelag 
Tove Jacobsen, Oslo 
Harald Fossen, Østfold 
 
Stig Jarle Hansen, Troms, fremmet forslag om Lillian Larsen som komitemedlem 
(pistol) til erstatning for Andrew Walls som var valgt inn som varamedlem til 
Styret. 
 
Avstemning: 
Forslaget til valgkomite, der Walls var erstattet med Larsen, ble enstemmig valgt. 

 
i. Ordenskansler og varakansler (velges for 4 år) 

Disse vervene var ikke på valg. 
 
Valgresultatet ble dermed som følger:  

 
 Forbundsstyret 
 President: Bjørn Jakobsen 
 Visepresident: Jan Tore Berg-Knutsen 
 Styremedlem: Lucien Dedichen 
 Styremedlem: Lindy Merete Hansen 

Styremedlem: Petter Koren 
Varamedlem - for Lucien Dedichen: Marit Solberg 
Varamedlem - for Lindy Merete Hansen: Andrew Walls 
Varamedlem – for Petter Koren: Hilde Mari Olsen 
 
Fagkomite Lerdue 
Leder:  Morten Aakre 
Nestleder:  Gunnar Filtvedt 
Medlem:  Magne Gusland 
Medlem:  Lise Wold 
Varamedlem - for Magne Gusland: Jan Tore Haraldsen 
Varamedlem - for Lise Wold: Bjørn Erik Jensen 
 
Fagkomite Pistol 
Leder:  Ove C. Svegård 
Nestleder.  Helge Olden 
Medlem.  Pål Kristiansen 
Medlem:  Anne Grethe Rendalsvik 
Varamedlem - for Pål Kristiansen: Svein Krakeli  
Varamedlem – for Anne Grethe Rendalsvik: Harald Setsaas 
 
Fagkomite Rifle 
Leder:  Morten Landrø 
Nestleder:  Håvard Larsen 
Medlem:  Mona Isene  
Medlem:  Tore Reksterberg 
Varamedlem - for Mona Isene: Sigurd Liland 
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Varamedlem - for Tore Reksterberg: Knut Trulsrud 
 
Fagkomite Viltmål 
Leder:  Øivind Selnes 
Nestleder:  Henning Utti 
Medlem:  Robert Holm 
Medlem:  Ellen Krogstad 
Varamedlem - for Robert Holm: Ola Stene 
Varamedlem - for Ellen Krogstad: Frode Finstad 
 
Komite Opplæring 
Leder:  Mona Sølvi Gjertsen 
Nestleder:  Anne Cecilie Brække 
Medlem:  Stig Jarle Hansen  
Medlem:  Ottar Nord 
Varamedlem - for Stig Jarle Hansen: Grete Hatlestad 
Varamedlem - for Ottar Nord: Siri Landsem Lorentsen 

 
Domsutvalget 
Leder: Rolf Toven 
Medlem: Hans Martin  
Medlem: Odd Røst 
Varamedlem: Rune Broks 
Varamedlem: Johan Jansen 
 
Appellutvalget 
Leder: Petter Schaug-Pettersen 
Medlem: Tor Heiestad 
Medlem: Grethe Martinsen 
Medlem: Signe Stangborli 
Medlem: Målfrid Vannebo 
Varamedlem: Paul Robert Kraft 
Varamedlem: Magnus Løvhaug 
 
Lovkomiteen 
Leder: Andrew Walls 
Medlem: Halvor Hinna 
Medlem: Helge Stubberud 
Varamedlem: Jørn Rutlin 
Varamedlem: Ann Brit Ødegård 
 
Kontrollkomiteen 
Leder: Øystein Nirisen 
Medlem: Øysten Kristiansen 
Medlem: Oddleiv Humlestøl 
Varamedlem: Sanimir Handanagic 
Varamedlem: Stein Willersrud 
 
Valgkomiteen 
Leder:  Einar Tønnesen 
Nestleder:  Lars Hereid 
Medlem lerdue:  Øyvind Syvertsen 
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Medlem pistol:  Lillian Larsen 
Medlem rifle:  Tove Jacobsen 
Medlem viltmål:  Ola Stene 
Varamedlem lerdue:  Roy Zakariassen 
Varamedlem pistol:  Arne Lidwin 
Varamedlem rifle:  Mette Lofthus 
Varamedlem viltmål:  Tor Fleime 
 
Ordenskansler (ikke på valg): Gaute Flesland 

 Varakansler (ikke på valg):  Unni Nicolaysen  
 

********** 
 

 Rune Sørlie takket for seg etter 4 lærerike år og ønsket den nye presidenten 
velkommen. Bjørn Jakobsen takket for tilliten og så fram til å ta fatt som president for 
kommende tingperiode. 

 
 Dirigenten, de avtroppende styremedlemmene og administrasjonen ble takket for 

innsatsen, og delegatene fikk honnør for sitt bidrag til konstruktive tingforhandinger. 
 
  Til slutt ble alle ble ønsket vel hjem. 
 
  
 Dag Olav Rønning 
 Referent 
 
  
 Protokollen er godkjent: 
 
 
 Dato/sted: ……………………………..  Dato/sted: ………………………….. 
  
 
 ………………………………………… ……………………………………… 
 Olga Fossen    Helge Løtuft 
 


